
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 24. 9. 2024 v Praze

19:46 - Bára zahajuje schůzi.

Rakmaty: Zvuk je na prd a minule to fungovalo.
Standa: Se zvukem nic neuděláme.
Rakmaty: Nevím co říkáš.
Bára: Takmu to vypni, já to pustim zmobilu.

Účast:
- Stanislav Lepič
- Barbora Karlíková
- Andrea Jeřábková
- Štěpán Pechman
- Matěj Široký
- Petr Vilímek
- Šimon Rataj
- Honza Matějka
- David Kudláček
- Matyáš Rak (online)
- Miroslav Prágl
- Albert Havliček (online)
- Pavel Kolský (online)
- František Tichý (online)
- Martin Uždil (online)
- Ondřej Štorc (online)
- Oliver Tušla

Prágl: To je sraz alkoholiků?
Standa: No to víte, chcete se přidat? Pak jdeme na pivo.
Prágl: No, on je ten Kampus fest, jsem to dneska slyšel a tam hrajou nějakou
nekvalitní hudbu z 80. let.

1. Schválení programu schůze

Bára: Prosím klid, jdeme na první bod. Máte někdo něco k doplnění?
Petr: Rád bych doplnil konverzaci o FIT++ kondomech.
Bára: Různé.

Usnesení 09-01
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:
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Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 24. 9. 2024 v Praze

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
2. Schválení zápisu schůze z 26. 6. 2024 (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
3. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 10 minut)

a. FIT voda
b. Hello FIT

4. Updaty v novém semestru (typ: diskuze, čas: 20 minut)
a. strategie klubu
b. diskuze nad delegací úkolů a rolí
c. postup pro organizování akcí

5. Update k následujícím akcím (typ: diskuze, čas: 15 minut)
6. Různé (typ: diskuze, čas: 15 minut)

4-0-0 Usnesení přijato

2. Schválení zápisu schůze z 26. 6. 2024

Bára uvádí bod: Zápis jsme si jistě všichni přečetli, ale jsou tam pravopisné chyby.
Představenstvo si podrobně pročítá zápis.
Rakmaty: Moc vám nerozumím. Otevřu si k tomu pivo.

Usnesení 09-02
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 26. 6. 2024 v podobě
zaslané členům Představenstva v mailu v čase 20:00.
4-0-0 Usnesení přijato

3. Zhodnocení proběhlých akcí

Rakmaty uvádí FIT vodu: Oproti původnímu plánu proběhla změna trasy kvůli stavu
vody. Účastníků bylo 13, akce se vydařila, pár lidí odjelo dřív protože se jim udělalo
špatně. Zprávu z projektu napíšu a dám na disk.

Bára pokračuje Hello FITem: Příští týden ve středu 2.10. je meeting k Hello FITu, který
začíná 20:30. Akci zhodnocuje slovy “jsme to přežili”. Hello FIT byl následovaný
piknikem, na který nedorazilo 120 lidí. Vystřídalo se jich tam ~25, bylo to celkem v
klidu. Každý si donesl sám jídlo, deky jsou ve skříni. Hrály se deskovky, na akci byly
hlavně cizinci - Češi nejspíš jeli na víkend domů.

Diskuze pokračuje o podmínkách cestování do/z Běloruska.
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Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 24. 9. 2024 v Praze

Bára: Akce ve finále fajn. Dotazník vyplnilo cca 70 lidí. Co akce prvák?
Standa: Ještě probíhá, odložit.
Petr: Seděla tam s náma dneska předsedkyně SPA a bavili jsme se omožných
společných akcích.

Standa: Btw na after Hello FITu někdo rozkopl ohřívač na uhlíky a vyhodil všechny
pojistky. Musel na to přijet elektrikář SÚZ. Výjezd jde za náma.
Bára: V rámci zachování dobrých vztahů bychom toměli zaplatit bez diskuze.
Standa: Peněz to není hodně, ale dostáváme se domínusu s akcí, čemuž jsme se letos
chtěli vyhnout.

4. Updaty v novém semestru

Bára: Máme před sebou 2. polovinu volebního období. Chtělo by to dotáhnout stanovy,
daří se nám držet klub aktivní a s akcemi, za což děkuje ostatním, že do toho vkládají
úsilí, a věří, že najdeme další aktivní lidi, co nám pomohou tempo udržet. Začátkem
semestru je toho klasicky víc. Čeká nás fitrip, teambuilding, Vánoce, pub quiz…

Bára pokračuje shrnutím rolí které aktivnější členové zastávají při pomáhání s organizací
akcí, dává důraz na pravidla o GDPR a evidování účastníků akcí, které na nás jdou z FITu.

Rakmaty: evidování účastníků stačí na místě?
Standa: Ano, vysvětlili jsme si že jiné varianty nedávají smysl, dopředu to prostě
nevíme.
Bára: Udělala bych Představenstvo v nejbližší době, kde oslovíme aktivní prváky, např.
ty, které máme z dotazníku z Hello FITu.

Petr: Ptá se kdo vzal na Hello FITu plakáty.
Standa: To asi nevadí, dokážeme to vytisknout znovu, pak to rozmístíme.
Anžu: Má PR aktualizovanou grafiku?
Petr: Jo, viděli to na schůzkách.

Bára: Zpět k delegování práce - Standa nechce kandidovat, já nebudu Předsedkyně,
budu pravděpodobně pomáhat v pozadí a je nutné dostat do klubu nové lidi.
Standa: Když už tu máme prváky, nechcete si někdo vzít Pub Quiz?

Rakmaty sedí se sluchátkama na uších. Pavel musí letět. Rakmaty říká, že za starých časů na
tom audio bylo lépe.

Bára: Takže, měli byste zájem někdo na tom dělat?
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Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 24. 9. 2024 v Praze

Standa s Bárou vysvětlují o čem je organizování akcí - grafika, domlouvání místností, apod.
Bára zkouší uplatit prváky trikem. Anžu nabízí dokonce členství.

Bára: Hlavní bod je ten že SSP nemá nic na produkci.
Standa vysvětluje co je SSP (spolupráce s průmyslem).
Standa: SSP se pokouší sjednotit organizování akcí. Nasadit na všechno stejná
pravidla.
Bára: SSP jde cestou že si udělá helpdesk, co akce, to pak ticket na helpdesku. Každý
ticket na úplně novou akci bude kontrolovat děkan.
Standa: Když se dělají neschválené, jde to přes děkana, pravidelné jsou už nebudou
muset.
Bára: Helpdesk nám bohužel neubírá ani práci, slouží jen ke schválení SSP. Postup
doteď se nemění, jen je tohle navíc. Pořád píšeme Dombkovi, tajemnici, PR, etc…
Matěj: Nedá se s nima o tomhle diskutovat?
Standa: Řekli nám rovnou, že tohle dělat za nás nebudou.
Bára: Helpdesk je momentálně v testovacím režimu. Musíme navíc schraňovat jména,
kontaktní údaje, a souhlas s pravidly od účastníků akcí. SSP dodá konkrétní postup,
tohle je prozatímní.

Rakmaty: Takže tohle už teď platí i na OSS, nebo…?
Bára: To zatím není jasné.

Bára: Co s Discordem? Navrhovala jsem udělat z help-needed fórum.
Matěj: Souhlas, ale zachoval bych starý kanál ať nepřijdeme o info.
Bára: Ok, plus přidat představenský fórum na todo věci.
Standa: Štěpán udělá.
Štěpán: k
Anžu: Můžu členům nabízet výhody? Nemám jimmoc co nabídnout, protože
podpisem nic moc nezískají.
Standa: Triko by měli získávat až jako členové, to se dá nabízet.
Anžu: Triko jde přes někoho jiného amomentálně ho dostávají i nečlenové za pomoc
při organizaci. Co kdybychom podmínili teambuilding podmíněný členstvím?
Bára: k
Štěpán: Neslouží teambuilding trochu k tomu dostat lidi do klubu?
Matěj: Už mámemnohem víc akcí než v minulosti, přes které se k námmůžou dostat,
teambuilding může být pro členy.

Bára: Na webu bych udělala sekci “Přidej se k nám”. Button na přidání je teď uprostřed
stránky, chtělo by to viditelněji oddělit. Na oddělené stránce mít odkaz na Discord, FB,
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Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 24. 9. 2024 v Praze

Instagram. Taky bychommohli najít někoho kdo by nám psal něco na web, jednou za
čas updatoval.

Pokračuje diskuze o tom jakým způsobem spravovat web a kdo to bude mít na starost.

Bára: Přidala bych společný footer na všechny stránky, na akce se prolinkovat skrz
obrázky, titulky na akce na telefonu zapadají do obrázku.

● udělat zprávu o hello fit - byl -> aktuality
● titulky akcí na telefonu zapadají do titulního obrázku
● přidat do menu přidej se k nám - dc., ig, fb - napoj si kalendář
● akce proklik skrz obrázky
● vytvořit footer

Štěpán: Udělej issue.

Bert: Slyšel jsem půlku ale něco můžu udělat skoro hned.
Bertík vaří.

5. Update k následujícím akcím

Bára: Můžete najít na instagramu, už je tam dlaždicový formát se všemi akcemi do
24.10., jsou tam i některé, co nepořádáme. V případě velkého zájmu o OSS jsme
schopni to nějak nastavit, propagace momentálně funguje skrz Instagram, Facebook,
Muzikář nás oslovil s tím, že mumůžeme přijít na UOS. Dneska jsme byli na první a
bylo to strašný xd, na druhé už to mělo větší úspěch. Zatleskali nám aměli jsme i
dotaz!
Rakmaty: Minule jsme taky neměli moc dotazů.
Bára: My jdeme na další UOS ještě zítra od 7:30 s Františkem.
František souhlasí.
Bára: Na OSS by se hodilo nějaké free občerstvení, nadhodili jsme to Muzikáři.
Souhlasil, je to v řešení.

6. Různé

Bára: EY je v časovém presu, schůzi s nimi máme 3.10. Navazujeme na spolupráci např.
z Hello FITu. Propagujeme jim i jejich akce, oni pro nás dělají workshopy, apod.
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Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 24. 9. 2024 v Praze

Standa: Máme prachy od PR, stále nepoužitý. Možnost jsou nick nacky, trička, minule
jsme nakupovali dost za cca 17 000, chtělo by to vyčerpat i letos. Musíme udělat i
inventuru, tabulka je neaktuální, potřebujeme kompletní inventuru.
Bára: Udělá Matěj se Standou
Rakmaty: Tušíš kolik je tam trič…..
Bára + Standa: Nevíme nic!
Bára: Vraťme se ke kelímkům. Je problém že buď budou nebo nebudou zálohovaný. Se
zálohou se musí vypisovat EČ, schválenou Parlamentem SU. Bez zálohy se to rozkrade.
Kelímky bych ale chtěla.
Anžu: Co kdybychom je udělali, ať využijeme peníze a prodej budeme řešit potom?
Standa: Další možnost jsou ostatní návrhy - ponožky, mikiny apod.

Představenstvo pokračuje řešením kelímků, podob grafiky, a další diskuzí.

Bára: Jestli někdo přinesete ready to send grafiku pro firmu, která vyjde do 15 000 na
mikinu, ponožky, tirko….
Standa: Je nutné vymyslet to MAX do začátku listopadu.
Bára: Můžeme se inspirovat FIT lahví, nebo TODO FIT deskovkou, jejich designem. Za
poslední dobu vznikly pouze samolepky, trika a jmenovky. Laťka je nízko.

21:22 - Schůze ukončena
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